# 欢迎来到

# 超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼(八)

京经理新去公众号[花机研] 永久联系制值 4550060

#### ☞第15题

一、本题词汇汇总(共27词)

back n.后背 v.支持 changeable adj.可变的 divert v.转向 转变 转换

back sb on sth 在某方面支持某人 ever-changing adj.多变的 issue n.问题 v.发布 发表 发行

agree v .同意 vary n.种类样式 v.改变 launch v.发射 发起 发布 出版

agreement n.同意 意见一致 alter v.切换 改变 publish v.出版 发行

consent v.同意一致 alternative adj.二选一的可替换 press v.按压出版

consensus n.一致 的 n.可替代方案

accord v.与保持一致 shift v.切换 改变

grant v.同意 授予 convert v.转变 转换

grant a degree 授予学位 revert v.回复 返祖 重提

grant patent 授予专利 reverse v.逆转 n.相反的情况

change v.改变 改革 交换 零钱 adj.相反的

exchange v. 交换 converse v. 交谈 n. 相反情况



二、题目演练

15.It is reported that Uruguay understands and \_\_\_\_\_ China on human rights issues. A)grants B) changes C) abandons D) backs



#### ☞第15题

二、题目演练

15.It is reported that Uruguay understands and \_\_\_\_\_ China on human rights issues. A)grants B) changes C) abandons D) backs

答案: backs v. 支持 n.后背 后方

翻译:据报道乌拉圭理解并且支持中国的人权问题





二、题目演练

15.It is reported that Uruguay understands and \_\_\_\_\_ China on human rights issues.

A)grants B) changes C) abandons D) backs





grants





changes





abandons





backs



## ☞第15题

#### 总结回顾 (共27词)

back	grant a degree	alternative	launch
back sb on sth	grant patent	shift	publish
agree	change	convert	press
agreement	exchange	revert	'
consent	changeable	reverse	
consensus	ever-changing	converse	
accord	vary	divert	
grant	alter	issue	



#### ☞第15题

#### 三、具体讲解

语法: 【It is reported主系表】【 真正主语的句子 that Uruguay 主语 understands and backs 谓语 China 宾语 on human rights issues 宾语】

词汇: back v.支持

词汇: back sb on sth 在某方面支持某人

词汇: agree v.同意

词汇: agreement n.一致同意

例句: China and Pakistan have signed a number of defense and trade deals, but have stopped short of announcing a new agreement on nuclear power.

译文:中国和巴基斯坦签署了多项防务和贸易协定,但是双方没有在核能领域公布新的协定。



• • • • •

词汇: consent v.一致 同意 【con一起+sent来自sense感觉=感觉是在一起的=一致同意】

词汇: consensus n.一致 同意

真题: In a draft preface to the recommendations, discussed at the 17 May meeting, Shapiro suggested that the panel had found a broad <u>consensus</u> that it would be "morally unacceptable to attempt to create a human child by adult nuclear cloning".

译文:在5月17日的会议上讨论的建议书的序言草案中,夏皮罗提出,专家组已经达成广泛共识,即"试图通过成人细胞核克隆来创造人类生命的做法在道德上是不可接受的"。



词汇: accord v.依照按照 同意一致【ac 加强 + cord n.绳索=一条绳上=一致 同意 依照】

词汇: discord v.不一致【dis 否定 + cord 绳索=不在一条绳上=不一致】

词汇: grant v.同意 授予【agree摘取agr变化gra=grant 同意 授予】

例句: Though many people take it for granted that computers will take charge of the earth one

day, I doubt whether the argument bears much close examination o

译文:尽管有些人认为,总有一天电脑会控制世界,但是我怀疑这种观点是否经得起仔细推敲。

真题: Over the past decade, thousands of patents have been granted for what are called business methods.

译文:过去十年来,上千个专利都被冠以商业方法的名称而授予了专利权。



#### ☞第16题

一、本题词汇汇总(共28词)

estimate v.评价 access v.接近 n.权利

overestimate v.高估 have access to sth 有做某事的权

underestimate v. 低估 利

value n.价值 v.估价评估 sign n.标记 符号

overvalue v.高估 Assign v.分配 委派

devalue v.贬值 贬低 assignment n.作业任务分配

downgrade v. 降职 降低 委派委任

低估走下坡路 significant adj.重要的

assess v.评估评价 insignificant adj.不重要的

assessment n.评估 significance n.重要

evaluate v.估价评估\_\_\_\_\_\_insignificance n.不重要

essential adj.必要的

crucial adj.重要的

indispensable adj.不可或缺的

重要的

vital adj.生死攸关的 重要的

vitality n.重要

critical adj.批判的重要的

exception n.例外

health service 医疗服务



二、题目演练

16. Over a third of the population was estimated to have no \_\_\_\_\_ to the health service.

A) assessment B) assignment C) exception D) access



### ☞第16题

#### 二、题目演练

16.Over a third of the population was estimated to have no \_\_\_\_\_ to the health service.

A) assessment B) assignment C) exception D) access

答案: access n. 通路 访问 入门 权利 权限 v.接近

翻译: 估计有超过三分之一的人口没有享受到医疗服务。





二、题目演练

16. Over a third of the population was estimated to have no \_\_\_\_\_ to the health service.

A) assessment B) assignment C) exception D) access





assessment





assignment





exception





access



## ☞第16题

#### 总结回顾 (共28词)

estimate	assess	Assign	crucial
overestimate	assessment	assignment	indispensable
underestimate	evaluate	significant	vital
value	comment	insignificant	vitality
overvalue	access	significance	critical
devalue	have access to sth	insignificance	exception
downgrade	sign	essential	health service





#### 三、具体讲解

语法: 【Over a third of the population主语】【 was estimated 谓语】【to have no access to the health service.宾语】

词汇: estimate v.评价【e 外+ sti来自sting v.叮咬+mate 伙伴=在外叮咬伙伴=评价】

真题: In addition, the computer programs a company uses to <u>estimate</u> relationships may be patented and not subject to peer review or outside evaluation.

译文: 甚至,一个公司用来评估亲子关系的电脑程序可能申请了专利,并且不接受同行审查以及外部评估。



词汇: value n.价值v.评估 估价

真题: Just as the <u>value</u> of a telephone network increases with each new phone added to the system. So does the value of a computer system increase with each program that turns out.

译文:正如电话网的价值随着系统里新电话的加入而上升一样,电脑系统的价值也随着每项程序的出现而增加。



• • • •

词汇: assess v.评估 估计 评价

【ass加强+ess女性后缀=女性之间出现频度最高的活动=对某事进行评价】

词汇: assessment n.评估 评价

真题: Rather, we have a certain conception of theAmerican citizen, a character who is incomplete if he cannot competently <u>assess</u> how his livelihood and happiness are affected by things outside of himself.

译文:相反,我们对美国公民有个特定的观念,即如果他不能恰当地评定自己的生计和幸福如何受到 外界的影响,那么其公民特征就是不完整的。



# THANKS 下期再会



# 课后作业

